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Abstract (en)
The invention relates to a device for exchanging gas in the case of laminated-insulating-glass units with sealing-material spacers, comprising a
tubular tool which is dressed at one end (1) in the manner of a plug drill and is provided at the other end with a grip region (2) on which there is
located a connection piece (3) for a device for exchanging gas, the openings (4) being arranged in the wall of the tubular tool in the part located
between the dressed end (1) and the grip region (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung für den Gasaustausch bei Mehrscheiben-Isolierglaseinheiten mit Dichtstoffabstandhaltern, bestehend aus
einem rohrförmigen Werkzeug, das an einem Ende (1) wie ein Stopfenbohrer angeschärft und am anderen Ende mit einem Griffbereich (2) versehen
ist, an dem sich ein Anschlußstück (3) für eine Vorrichtung zum Gasaustausch befindet, wobei Öffnungen (4) in der Wandung des rohrförmigen
Werkzeugs in dem zwischen dem angeschärften Ende (1) und dem Griffbereich (2) liegenden Teil angeordnet sind. <IMAGE>
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